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Onderwerp  

Evaluatie hondenbeleid gemeente Oss  

Datum 

Afdeling 

27 juni 2019 

IBOR 

Naam en telefoon    Rudi Schleedoorn 14-0412 

Portefeuillehouder  Johan van der Schoot 

 

 

Waarover wil je informeren?  

In 2015 is de beleidsnotitie “Honden uitlaten in de gemeente Oss, dat kan beter” vastgesteld. In dit 

plan zijn maatregelen genomen die ervoor moeten zorgen dat de overlastbeleving door hondenpoep 

substantieel zal afnemen. Om na te gaan of deze maatregelen het gewenste effect hebben 

opgeleverd, is het hondenbeleid in het najaar 2018 geëvalueerd. Bijgaand treft u deze informatie 

aan.    

 

 

Wat is de aanleiding voor deze informatie?  

In het najaar van 2018 is het hondenbeleid geëvalueerd. De uitkomsten hiervan treft u in de bijlage 

aan.  

 

Wat is de kernboodschap? 

1. Het ingezette hondenbeleid werkt goed, maar op onderdelen kan dit beter.  

2. Een objectieve meting over de aanwezigheid van hondenpoep wijst uit dat we voldoen aan de 

kwaliteitseisen zoals bepaald in CROW (Centrum voor regelgeving en onderzoek in de Grond-, 

Water- en Wegenbouw en de Verkeerstechniek) die geldt voor de openbare ruimte in de 

gemeente Oss.  

3. De meeste hondenbezitters zijn goed op de hoogte van de regels over het uitlaten van honden. 

4. Ondanks de aangepaste regelgeving en voorzieningen ervaren zowel hondenbezitters als niet- 

hondenbezitters wel enige overlast door hondenpoep. 

5.  Zo’n 70% van de hondenbezitters geeft aan de poep van hun hond op te ruimen; 6% doet dat 

meestal niet of nooit en 14% alleen als hun hond op straat gepoept heeft. 

6. Een meerderheid van de respondenten vindt dat de zichtbaarheid van toezicht en handhaving 

beter moet, dat geldt ook voor het optreden van handhavers met betrekking tot de opruimplicht 

en loslopende honden. 

7. Daarnaast kunnen de dorp/wijkraden zich beter inspannen om het probleem honden(poep) 

beheersbaar te houden. 

8.  Een ruime meerderheid (68%) van de respondenten wil géén afschaffing van de 

hondenbelasting. 

 

In de bijlage treft u alle reacties aan van de evaluatie van het hondenbeleid.  
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Wat zijn de gevolgen? 

Ondanks alle inspanningen is het nog niet gelukt om de overlastbeleving door hondenpoep 

substantieel te verminderen. Een relatief kleine groep hondenbezitters verpest het voor de 

meerderheid en houdt zich niet aan de regels en opruimplicht.  

 

Wat is het vervolg? 

De focus moet uitgaan naar meer zichtbaarheid van onze toezichthouders en handhavers in de 

openbare ruimte. Daarnaast zullen zij beter en meer moeten optreden tegen loslopende- en 

poepende honden.  

Om er voor te zorgen dat de handhavers vaker zichtbaar zijn in de openbare ruimte en er ook meer 

verbalen worden uitgedeeld voor poepende en loslopende honden, zullen er vaker gerichte acties, al 

dan niet in burgerkleding, worden uitgevoerd. En daarom wordt er extra capaciteit ingezet. Hierdoor 

is het mogelijk om gerichte acties uit te voeren. Door deze aanpak wordt voor de bewoners 

merkbaar dat de handhavers zich vaker laten zien en dat gewenst gedrag wordt gestimuleerd en dat 

verkeerd gedrag wordt bestraft.   

 

Communicatie 

Nadat uw gemeenteraad is geïnformeerd over de uitkomsten van de evaluatie van het hondenbeleid, 

zullen we de belangrijkste conclusies en aanbevelingen op de website plaatsen en deze publiceren in 

Oss-Actueel.  

Daarnaast zullen we blijven communiceren over het hondenbeleid op de gebruikelijke wijze (website, 

sociale media, Oss-Actueel) met het doel om positief gedrag te benoemen en te belonen en fout 

gedrag te af te keuren, te bestraffen.  

 

Bijlagen 

1. Evaluatie hondenbeleid gemeente Oss 2018 

 

 

 

Samenvatting (=korte inhoud) 

In het najaar van 2018 is het hondenbeleid van de gemeente Oss geëvalueerd. Doel van dit beleid is 

om de overlast(beleving) door loslopende en poepende honden substantieel te verminderen en 

daarnaast de kosten te verminderen. Hiervoor zijn de regels aangepast, zijn er voorzieningen voor 

honden getroffen, is het onderhoud van de voorzieningen aangepast, is de communicatie over 

honden herzien en speelt toezicht en handhaving een belangrijke rol. 

In totaal hebben 866 respondenten gereageerd op de vragen, waardoor we een goed beeld hebben 

gekregen over het hondenbeleid. Er gaan dingen goed maar er kunnen ook nog een aantal dingen 
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beter. Voor een volledig beeld hierover verwijzen wij u naar de bijgevoegde “evaluatie hondenbeleid 

gemeente Oss”. 


